

KERJA-KERJA CANTAS DAN MENEBAK POKOK KHAYA SENEGALENSIS DI JALAN USJ 2/5G, SEKITAR PERUMAHAN JALAN USJ 3D, JALAN USJ 5/1C, JALAN USJ 6/6 DAN LAIN-LAIN YANG BERKAITAN UNTUK MAJLIS BANDARAYA SUBANG JAYA, SELANGOR DARUL EHSAN.

BIL.	HURAIAN KERJA	JUMLAH (RM)
	<p>KEHENDAK PERMULAAN DAN SYARAT-SYARAT AM Menyediakan perkara-perkara berikut:-</p> <p>Perlindungan Takaful/Perlindungan Insurans</p> <p>A i) Polisi takaful/Insurans Tanggungan Awam (iaitu takaful/insurans terhadap bencana kepada orang-orang dan kerosakan kepada harta)</p> <p>B ii) Polisi takaful/Insurans Kerja</p> <p>C iii) Nombor-nombor pendaftaran di bawah Skim Keselamatan Sosial Pekerja (PERKESO)</p> <p>**Kontraktor adalah digalakkan untuk mengambil pelan <i>perlindungan takaful berbanding pelan perlindungan insurans.</i></p> <p>Laporan Bergambar</p> <p>D Menyediakan 2 set laporan bergambar (seperti format yang ditentukan Pihak Majlis) bagi kemajuan kerja mengikut bulan dalam tempoh kontrak. (Laporan lengkap bagi pembayaran <i>one-off</i>).</p> <p>Peralatan Keselamatan</p> <p>E Menyediakan segala peralatan keselamatan dan juga alat perlindungan diri (PPE) yang mencukupi semasa bekerja seperti berikut :-</p> <ul style="list-style-type: none"> i. <i>Safety vest</i> – kepada semua pekerja terlibat (tuliskan kontraktor landskap MBSJ dan berlogo MPSJ di ‘vest’) ii. Bendera/<i>flagman</i> - minimum 2 unit iii. Lampu beacon/<i>blinkers</i> – minimum 2 unit v. Kon keselamatan (baru) - minimum 10 unit vi. Papan tanda isyarat kerja : Papan tanda penutupan sebelah jalan, Papan tanda arah, Papan tanda simbol kerja potong pokok. vii. Perlindungan diri PPE <ul style="list-style-type: none"> • Baju <i>safety</i> tebal memotong pokok – min 3 unit • Seluar <i>safety</i> tebal memotong pokok – min 3 unit • Tali <i>harness</i> (tali semasa menaiki jentera <i>skylift</i>) • Kasut <i>safety</i> but memotong pokok – min 3 unit • Topi, cermin mata dan penutup telinga – min 3 unit <p><i>(kerja-kerja di tapak tidak akan dibenarkan untuk dimulakan sekiranya kontraktor gagal menyediakan semua peralatan kerja dan PPE seperti diperlukan dan disahkan oleh pegawai penguasa.)</i></p>	
JUMLAH DI BAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :		